
 

 

 

 
 

 
 

 

Skolebestyrelsesmøde 22.04.2020 kl. 17.00-19.30 
 

 
Virtuelt møde 

 
 

Mødeleder: Klaus 
Ordstyrer: Signe 

 
 

 
Dagsorden: 

 
Referat: AL 

 
1. Godkendelse af referat 

 

Referat fra 26. februar 2020 er 
godkendt. 
Referat af virtuelt 
orienteringsmøde for 
bestyrelsen d. 16. marts er 
godkendt med vedhæftet bilag 
inklusiv bemærkninger fra et 
bestyrelsesmedlem. Dette bilag 
lægges sammen med referatet 
fra april mødet. 

 
2. Meddelelser fra elevrådet 

 

 
Elevrådsrepræsentanterne er til 
fællesmøde for alle skolernes 
repræsentanter og har derfor 
ikke mulighed for at deltage 

 
3. Meddelelser fra formanden 

 

 
Formanden informerede om 
dialogen mellem 
bestyrelsesformandskredsen 
og forvaltningen omkring 
finansiering af de 
ekstraudgifter, der påføres 
skolerne ifm. Coronakrisen.   
 



 

 
4. Meddelelser fra skolen 

 

 
Skolen er nu delvist genåbnet 
med tilbagevenden af vore 
elever fra 0. til 5. klasse. Det 
blev en meget hektisk 
påskeferie for alle skolens 
medarbejdere for at sikre en 
forsvarlig oplukning.  
Der er smil, glæde og stor 
imødekommenhed fra vore 
forældre, og børnene er tydeligt 
glade for at være i gang igen.  
Vi overholder alle regler og 
forskrifter omkring hygiejne og 
afstand og har fået skabt en 
god struktur, som eleverne 
følger meget omhyggeligt. Der 
er værnemidler i rigelige 
mængder, og skolen har fået 
opsat ekstra håndvaske 
udendørs samt stillet 
toiletvogne til rådighed. Dette 
giver skolen et generelt stort 
hygiejneløft. Nyeste 
opmærksomhed handler om 
kravet om hyppig håndvask. 
Der er udsendt nye 
anbefalinger omkring 
anvendelse af særlig 
håndcreme, og skolen vil være 
opmærksomme på, om der er 
den rette balance i 
procedurerne omkring rytmen 
med at skulle vaske hænder 
ofte henover en dag 
 
Vi har større fremmøde end 
normalt, da færre børn er på 
ferie. Vi oplever stor tillid fra 
forældrene til at kunne løse 
opgaven, ledelsen modtager 
mange positive henvendelser, 
og børnene klarer de større 



krav om selvhjulpenhed meget 
flot.  
 
Alice Lykke varetager opgaven 
som leder af Fritidsklubben i 
tæt samarbejde med det faste 
personale og den samlede 
ledelse pga en sygemelding. 
 
Rengøringspersonalet leverer 
en stor indsats for at holde et 
højt hygiejneniveau og sikrer 
afspritning og rengøring flere 
gange om dagen. 
 
Alle medarbejdere yder en 
ekstraordinær indsats både på 
skolen og hjemme. Stor tak fra 
ledelsen til alle. 
 
Skolerne generelt er i tæt 
dialog med det kommunale SSP 
korps omkring Gentofte 
Kommunes unge menneskers 
adfærd i de sene aftentimer. 
Der bliver festet en del 
udendørs i denne periode, hvor 
der ikke er almindelig fysisk 
skolegang, og de unge 
mennesker bruger skolernes 
lokaliteter til eftermiddags- og 
aftenaktiviteter.  
 
Planlægningen af næste 
skoleår starter i uge 18.  
Her fordeles fag og klasser ud 
fra pædagogiske tanker og 
overvejelser omkring rette 
sammensætning og 
bemanding.  
 
Indskrivning af nye børn til vore 
0. klasser er nu afsluttet, og 
overleveringen fra 
børnehaverne er i fuld gang. 
 
Der er pr dags dato ikke 
konstateret Coronasmittede 



elever eller medarbejdere på 
skolen. 
 
Der er næsten fuldtalligt 
fremmøde af elever i 0. til 5. 
klasse, og ca 25 børn har 
dagligt behov for at komme i 
GFO. Antallet af børn til vores 
klub er meget begrænset. Vi er i 
denne sammenhæng udfordret 
på de fysiske rammer, idet alle 
skal blive i deres basislokale 
henover hele dagen, med 
mindre de kan opholde sig 
udenfor, og her er vi nødt til at 
tage klubbens lokaler i brug for 
at kunne følge 
Sundhedsstyrelsens 
retningslinjer. 
 
De mindre børnegrupper i hver 
klasse giver nye muligheder for 
at kunne støtte såvel det 
relationelle som det faglige 
aspekt.  
 
De mange værnemidler, 
toiletvogne, ekstra indkøbte 
udendørs vaske samt 
vikartilkald betyder ekstra 
udgifter, som bestyrelsen 
ønsker at få dækket centralt 
 
Som generelt over hele landet 
er skolen udfordret af, at 
afgangsprøverne er aflyst og 
erstattes af årskarakterer. 
Skolen arbejder ihærdigt på at 
sikre, at afgangseleverne får 
den mindeværdige sidste 
skoledag og dimission, som de 
har set frem til gennem hele 
deres skoleliv. 
 
I de kommende måneder 
planlægger udskolingen deres 
undervisningsforløb ud fra en 
mere sammenhængende 



ramme henover dagen med 
mulighed for fordybelse i de 
enkelte fag frem for at følge et 
skema stringent. Dette giver 
bedre mening i den virtuelle 
undervisning. Den virtuelle 
undervisning giver desuden 
mulighed for mere detaljeret 
feedback individuelt. 
 
Blandt medarbejderne opleves 
stor entusiasme og interesse 
for at få den nye virkelighed til 
at hænge sammen. Der deles 
og inspireres ift materialer og 
nye strukturer, der matcher den 
nye ramme, og de virtuelle 
platformen anvendes også her 
både fagligt og socialt.  
 
I den kommende periode vil 
skolen have ekstra 
opmærksomhed på 
fællesskabet og det sociale 
aspekt mellem 
udskolingseleverne, da disse 
fortsat ikke kan mødes med 
klassekammeraterne rent 
fysisk. Der udtænkes nye 
muligheder for samvær virtuelt, 
så alle oplever sig som en del 
af fællesskabet, samtidig med, 
at retningslinjerne overholdes. 
Elevsamarbejdet i de mindre 
grupper på bl.a. Teams giver 
dem mulighed for at komme lidt 
tættere på hinanden og have tid 
også til de mere uformelle 
snakke. Skolen vil også have 
fokus på de mange timer foran 
skærmen sammen med den 
løbende motivation og ind 
tænke en meningsfuld balance 
mellem læring og pauser i de 
virtuelle rum. 
  
 



 
5. Revideret forretningsorden omkring 

bestyrelsens repræsentation i 
Forældreforeningen samt dobbeltmandat 
mellem at være forældrerepræsentant og 
samtidig bestyrelsesmedlem. 

 
 

 
Bestyrelsen ønsker at udelade 
sætningen omkring formelt 
samarbejde med 
forældreforeningen i 
forretningsordenen, men 
bakker fortsat foreningen op. 
Foreningen og bestyrelsen 
mødes for at drøfte rammen for 
det fremtidige samarbejde samt 
ændre i foreningens 
forretningsorden og vedtægter. 
Punktet skal drøftes igen på et 
kommende bestyrelsesmøde 
for at sikre, at 2. behandling 
finder sted efter forskrifterne. 
Punktet omkring 
dobbeltmandat har været til 2. 
behandling ved dette møde og 
kan derfor udelades af 
forretningsordenen. 
Efter mødet i maj måned 
lægges den ændrede 
forretningsorden på skolens 
hjemmeside. 

 
6. SB valg status 

15 min Klaus og PG 
 

 
Opstillingsperioden er i gang 
og afsluttes 27. april 2020 
Der er ved mødets afslutning 
opstillet 6 kandidater. Efter 
opstillingsperiodens udløb 
udarbejdes samlet 
kandidatliste, og det afgøres, 
hvorvidt der afholdes fredsvalg 
eller kampvalg.  
Peter Gersvang, Jacob Reese 
og Klaus Kjøller er i 
valgnævnet og følger de 
kommunale retningslinjer og 
procedurer for valget 
 

 
7. Referaternes form fremadrettet 

 
 

 
Bestyrelsen drøftede 
processen omkring behandling 
af referater og ønsker, at 
referaterne skal fremstå som 
forhandlingsreferater, ikke 
beslutningsreferater. Nicolas 



indhenter information til 
bestyrelsen om forslag til 
formen og medbringer det til 
næste møde. Herefter drøfter 
formandsskabet oplægget og 
finder den endelige form. 
Referater rundsendes til 
godkendelse inden for en uge 
efter det afholdte møde og 
lægges på skolens hjemmeside 
senest 14 dage efter mødets 
afholdelse. Referatet 
godkendes endeligt ved 
kommende møde. 

 
8. Teaterringning 

5 min. Nicolas Delbing 
 

 
Der blev på mødet i januar 
under evt. fremsat forslag om, 
at medarbejderne kl 7.55 skulle 
opfordre forældrene til at 
forlade klassen. Punktet blev 
drøftet igen ved dette møde, og 
der er ikke opbakning fra en 
samlet bestyrelse til at bede 
medarbejderne om at påtage 
sig denne opgave. Skolen 
ønsker fortsat at gøre brug af 
teaterringningen som et signal 
til forældrene om at sige farvel 
og forlade skolen – med 
respekt for afvigelser af 
pædagogiske grunde. 
  

 
9. Eventuelt 

 

 
Der blev forespurgt til ny dato 
for fællesmøde for 
forældrerepræsentanterne. 
Svært at tage beslutning om ift 
Corona krisen. 
Ledelsen tilbyder at kontakte 
alle repræsentanterne på 
telefonen som alternativ. 

 
10. Punkter til kommende møder 

 
 Skole-hjemsamarbejdet  
 Cases 
 Princip for fælleskaber til endelig 

godkendelse  

 



 Ordensreglementet 
 Bestyrelsens interne samarbejde 
 Samarbejdet med Forældreforeningen 
 Godkendelse af ændret forretningsorden 

 

 
 
 
Mødedeltagere: 
Klaus Munch Kjøller  Amanda 8.b. afbud 

Signe Christensen  Sidsel Thomsager  

Anne Sophie Gottlieb  Kim Mårtensson  

Maria Berkowitz  Peter Svensson afbud 

Tine Filges  Peter Gersvang  

Jacob Ørskov Reese  Alice Lykke  

Nicolas Delbing  Jens Karstoft  

Marie 8.b. afbud Kenneth Severinsen afbud 

                          
 


